
Головна балетна сцена Данії виявилася наркопритоном
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До ЗМІ потрапила закрита доповідь, з якої випливає, що багато танцюристів Den
Kongelige Ballet на чолі з балетмейстером (Nikolaj Hübbe) вже кілька років вживають
кокаїн. Підлеглі Хюббе регулярно скаржилися начальству на наркоманію, напружену
обстановку в театрі і неадекватну поведінку балетмейстера. Понад 20 учасників трупи
розглядають можливість залишити Королівський балет. Крім того, вони не рекомендують
іноземним колегам співпрацювати з театром до тих пір, поки конфлікт не вирішиться.
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